



Nationals Les Nationaux

WINNIPEG 2023

For Parking at Dakota (DCC) Fieldhouse:

Thursday/Friday:

Parking is available for free around the DCC facility in both the fieldhouse side of the venue and the arena side. On Thursday & Friday, parking is NOT permitted in the College Jeanne Sauve parking spaces during the school day (as per the parking lot signage). Vehicles arriving at DCC during the school day are encouraged to enter through the Arena side parking lot and exit the area through the library / arena side.

Saturday / Sunday:

Parking is available for free around the DCC facility in the fieldhouse side of the venue, the arena side, and also permitted in the College Jeanne Sauve parking spaces. Vehicles arriving at DCC are encouraged to enter through the College Jeanne Sauve (CJS) side parking lot and exit the area through the library lot and on the arena side. The CJS lot can get very congested if people are also trying to exit that way. If at all possible, please exit the area through the library lot and reserve the CJS side lot for arrivals.

Please also note that parking in the Library Lot is not permitted. Cars will be ticketed.

DCC has recently installed some No-Parking signs in areas that need to remain clear and/or areas where parking can cause damage to the greenery. Please respect the signage!



Nationals Les Nationaux

WINNIPEG 2023

Pour le stationnement au Dakota (DCC) Fieldhouse :

Judi / vendredi :

Le stationnement est disponible gratuitement autour de l'installation de DCC, tant du côté du terrain que du côté de l'aréna. Le jeudi et le vendredi, le stationnement n'est PAS autorisé dans les espaces de stationnement du Collège Jeanne Sauve pendant la journée scolaire (selon la signalisation du stationnement). Les véhicules arrivant au DCC pendant la journée scolaire sont encouragés à entrer par le stationnement du côté de l'aréna et à sortir de la zone par le côté de la bibliothèque / de l'aréna.

Samedi / dimanche :

Le stationnement est disponible gratuitement autour de l'installation de DCC du côté du pavillon du site, du côté de l'aréna, et également autorisé dans les espaces de stationnement du Collège Jeanne Sauve. Les véhicules arrivant au CDC sont encouragés à entrer par le stationnement du côté du Collège Jeanne Sauve (CJS) et à sortir par le stationnement de la bibliothèque et du côté de l'aréna. Le lot CJS peut être très encombré si les gens essaient également de sortir de cette façon. Si possible, veuillez quitter la zone par le lot de la bibliothèque et réserver le lot côté CJS pour les arrivées.

Veuillez également noter que le stationnement dans le lot de la bibliothèque n'est pas autorisé. Les voitures seront étiquetées.

CDC a récemment installé des panneaux de stationnement interdit dans les zones qui doivent rester dégagées et/ou dans les zones où le stationnement peut endommager la verdure. Merci de respecter la signalisation !